



Embassy of India
Lomé

International MSME Expo & Summit 2024

The Embassy of India in Lome is pleased to inform that the MSME Development Forum (MSME-DF) is organizing the **10th India International MSME Expo & Summit 2024 from 29-31 August 2024 at Pragati Maidan, New Delhi.**

2. The Expo serves as a powerful platform for promoting business and sales for Small and Medium Enterprises, startups, trade, industry, and service providers. It offers a unified global stage for networking, showcasing products and services, and discovering new business opportunities, raw materials, technologies, joint ventures, collaborators, and investments. Additionally, it provides insights into government promotional schemes, policies, and legislation, facilitating B2G, B2B, and B2C meetings.

3. For more information on the 10th India International MSME Expo & Summit, please visit <https://msmedevelopmentforum.com/>

Trasuction officieuse

Expo et Sommet International des Petits Moyens Entreprises (PME)

L'Ambassade de l'Inde à Lomé a le plaisir d'annoncer que le Forum de Développement des PME (MSME-DF) organisera le **10ème Expo et Sommet International des PME de l'Inde 2024, qui se tiendra du 29 au 31 août 2024 à Pragati Maidan, New Delhi.**

Cet événement constitue une plateforme puissante pour la promotion des affaires et des ventes des petites et moyennes entreprises, des startups, du commerce, de l'industrie et des prestataires de services. Il offre une scène mondiale unifiée pour le réseautage, la présentation de produits et services, et la découverte de nouvelles opportunités commerciales, matières premières, technologies, coentreprises, collaborations et investissements. En outre, il permet d'obtenir des informations précieuses sur les programmes de promotion, les politiques et la législation gouvernementales, facilitant ainsi les rencontres B2G, B2B et B2C.

Pour de plus amples informations sur le 10^{ème} Expo et Sommet International des PME de l'Inde, veuillez visiter le site <https://msmedevelopmentforum.com/>